



INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS
ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS

www.aija.org



INTERNATIONAL
ADVOCACY
ACADEMY

www.internationaladvocacy.org

International Arbitration Advocacy Training

Formation aux techniques de plaidoyer

16-18 June 2016
16-18 juin 2016

London

UNITED KINGDOM

With the support of / Avec le soutien de :



Grant Thornton
An instinct for growth™





AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED IN BUILDING AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD, BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS, BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS, WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF, AND DISCUSSIONS WITH, COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" — WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTEGRAL PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.

Attending this event will grant you CLE/CPD credits in most jurisdictions.



Introduction

Following its enormous success in 2013, AIJA is teaming up again with the International Advocacy Academy (IAA) to bring you an intensive short course of advocacy training in international arbitration in the historic Middle Temple at the heart of legal London.

But as always, London is a unique mix of the old and the new. AIJA will be given exclusive use of the Middle Temple's newly-completed advocacy training suite, complete with video facilities.

The training will be provided by QCs and senior barristers, certified to train and hand-picked for their experience in international arbitration and litigation.

Forty-two delegates and will be split into seven groups of six, each trained by two trainers – a ratio of one trainer to three delegates.

Delegates will be given papers for a mock arbitration, containing statements from four witnesses of fact. Each group will divide equally into Claimant and Respondent and conduct direct examination (in chief) and cross-examination.

Each delegate will receive feedback from the trainers throughout the course.

Places are very limited – you must book early to avoid disappointment! Join us, and become one of the upcoming generation of arbitration practitioners who command both common law and civil law techniques.

We invite you to come to London – enjoy the AIJA spirit by day and night – and leave a better advocate than you arrived!

Feedback from the AIJA-IAA training of 2013

"With these skills, our competitiveness internationally and in our home jurisdictions is certainly enhanced"

"Brilliant, interesting, fascinating"

"Privilege to be taught by leading heads of advocacy at a truly amazing location"

"I have told my colleagues it is a must to attend this event"

"The content was superb. And the people were great fun!"

"True insight provided as to what it takes to be a good advocate"

"Unique opportunity to be trained by the most experienced common law practitioners"

Introduction



Suite à son énorme succès en 2013, l'AIJA s'associe à nouveau à l'International Advocacy Academy (IAA) pour vous proposer une formation courte et intensive à l'art de la plaidoirie dans l'arbitrage international. La formation aura lieu dans l'historique Middle Temple au cœur du Londres juridique.

Comme vous le savez déjà, Londres est un unique mélange de vieux et de neuf. L'AIJA pourra bénéficier, à titre exclusif, de la toute nouvelle suite de formation aux techniques de plaidoirie du Middle Temple et de ses équipements vidéo.

La formation sera assurée par des Queens Counsel (QC) et autres éminents avocats, certifiés pour enseigner et triés sur le volet pour leur expérience en matière d'arbitrage international.

Les quarante deux participants seront divisés en sept groupes de six, qui seront chacun accompagnés par deux formateurs. Il y aura donc un formateur pour trois personnes.

Les participants se verront remettre un dossier en vue d'une simulation d'arbitrage. Il contiendra les déclarations de quatre témoins. Chaque groupe sera divisé équitablement en partie plaignante et partie défenderesse et mènera un interrogatoire principal (ou interrogatoire en chef) et un contre interrogatoire.

Tout au long de la formation, chaque participant bénéficiera des remarques et commentaires individualisés de la part des formateurs.

Les places étant extrêmement limitées, nous vous invitons à réserver la vôtre au plus vite pour assurer votre participation ! Rejoignez nous, et devenez l'un de ces praticiens de l'arbitrage de la nouvelle génération qui maîtrisent à la fois les techniques de droit civil et de droit coutumier.

Nous vous invitons à venir à Londres pour profiter de l'esprit de l'AIJA de jour comme de nuit et repartir meilleur avocat !

L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION MONDIALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. EN PROPOSANT UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET DE PLAIDOIRIE, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

CURIEUX DES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS DU DROIT INTERNATIONAL ? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL ? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI ? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES ANIMÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES AVEC VOUS ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIÈRES AVANCÉES EN DROIT DES AFFAIRES ? ALORS L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA OFFRE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS AVIS ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DU MONDE ENTIER ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUSSI SUR DES ASPECTS TELS QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES POUR UN AVOCAT AU 21^e SIÈCLE. EN REJOIGNANT L'AIJA, VOUS BÉNÉFICIEZ DES IDÉES DE VOS COLLÈGUES ET DE DISCUSSIONS AVEC EUX SUR UN PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE « DONNONS PAS DE LEÇONS » — NOUS « PARTAGEONS, NOUS APPRENNONS ET NOUS EN TIRONS BÉNÉFICE ».

TOUT EN DÉFENDANT LES PRINCIPES QUI FONT PARTIE INTÉGRANTE DES PROFESSIONS JURIDIQUES PARTOUT LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.

Commentaires sur la formation AIJA-IAA de 2013

« Ces compétences nous permettent assurément de renforcer notre compétitivité sur le plan international et au sein de nos juridictions locales »

« Brillant, intéressant, passionnant »

« C'est un privilège de pouvoir bénéficier de l'enseignement d'éminents spécialistes du plaidoyer dans un lieu véritablement exceptionnel »

« J'ai dit à mes collègues qu'il est indispensable d'assister à cet événement »

« Le contenu était excellent et les personnes très sympathiques ! »

« Un bel aperçu des qualités nécessaires pour être un bon avocat »

« Une opportunité unique de recevoir une formation dispensée par les praticiens les plus expérimentés en droit coutumier »

En participant à cet événement, vous bénéficierez de crédits CLE/CPD dans la plupart des juridictions.



Program

Friday, 27 May – PREPARATION

a. Mock Arbitration Papers

Forty-two trainees will receive papers in a mock arbitration containing statements from four witnesses of fact. The papers will identify the twenty one trainees who represent the Claimant and the twenty one who represent the Respondent.

Each trainee must analyse the papers and prepare direct examination (in chief) of his witnesses and cross-examination of his opponent's witnesses.

The more the trainees prepare, the more they will enjoy the course and the more they will get out of it. We urge all trainees to invest time in preparation beforehand so they can get the full benefit of the course.

b. Video Guidance

On or around the same date, the forty-two trainees will receive passcodes to the videos page on the IAA website:
<http://www.internationaladvocacy.org/videos/>

Entering these passcodes will give the trainees guidance on how to prepare for direct and cross-examination. The videos allow the trainees to get the most out of the course. Do watch them!

Thursday, 16 June

- 16.30 Registration, coffee or drinks
Main Entrance, Middle Temple Hall, London EC4Y 9AT
(Prince's Room)
- 17.00 **Introduction**
Orsolya Görgényi, Szecskay Attorneys at Law, Budapest, Hungary, President of AIJA
Derek Wood QC, Chairman of IAA's Advisory Board, Falcon Chambers, London
(Sherrard Room, Rutledge Suite, in plenum)
- 17.30 **The common law perspective**
Richard Samuel, Director of IAA, 3 Hare Court, London
(Sherrard Room, Rutledge Suite, in plenum)
- 18.30 **Talk on an demonstrations of witness handling**
Paul Stanley QC, Essex Court Chambers, London
Andrew Hochauer QC, Essex Court Chambers, London
(Sherrard Room, Rutledge Suite)
- 20.00 Drinks and canapés
(Prince's Room)

Friday, 17 June

- 08.30 Coffee and teas
(Rutledge Suite)
- 09.00 **Case analysis: methodology**
Bernard Richmond QC, Lamb Building, London
(Sherrard Room, Rutledge Suite, in plenum)
- 10.15 **Case analysis: preparation**
(Sherrard and Whitfield Rooms, Rutledge Suite)
- 11.45 Coffee break
(Rutledge Suite)
- 12.00 **Witness handling exercises**
(Groups of six delegates and two trainers in the Rutledge Suite)

- 13.00 Lunch
(Delegates and trainers together in Middle Temple Hall)
- 14.15 **Witness handling exercises**
(Groups of six delegates and two trainers in the Rutledge Suite)
- 16.00 Coffee break
(Rutledge Suite)
- 16.30 **Witness handling exercises**
(Groups of six delegates and two trainers in the Rutledge Suite)
- 17.30 Break
- 19.15 Pre-dinner drinks with the AIJA UK members
(Prince's Room)
- 20.00 Dinner with the AIJA UK members
(Queen's room and Parliament Chamber)
- 21.30 **After dinner speaker TBC**
(Parliament Chamber)

Saturday, 18 June

- 08.30 Coffee and teas
(Rutledge Suite)
- 09.00 **Exercises in direct examination**
(Sherrard Room and Whitfield Rooms, Rutledge Suite)
- 10.15 Coffee and teas
(Rutledge Suite)
- 10.45 **Exercises in cross examination**
(Sherrard Room and Whitfield Rooms, Rutledge Suite)
- 12.30 **Cross Cultural Workshop**
(Sherrard Room, Rutledge Suite, in plenum)
- 13.30 **End of scientific programme**
- 19.00 Drinks, 'flying food' and party in a secret location

Programme

Vendredi 27 mai – PRÉPARATION

a. Simulation d'un dossier d'arbitrage

À cette date ou aux environs de celle-ci, les quarante-deux stagiaires recevront un dossier en vue d'une simulation d'arbitrage. Il contiendra les déclarations de quatre témoins. En fonction du dossier reçu, les participants seront divisés en deux groupes de taille égale : 21 représenteront la partie plaignante et les 21 autres la partie défenderesse. Chaque stagiaire devra analyser le dossier et préparer un interrogatoire principal (ou interrogatoire en chef) de ses témoins et un contre interrogatoire des témoins de la partie adverse. Mieux les participants seront préparés, plus ils pourront se consacrer à l'exercice et en retirer des enseignements.

Nous prions donc tous les participants de consacrer le temps nécessaire à une bonne préparation afin de pouvoir pleinement profiter de la formation.

b. Conseils vidéo

Le jour ou vers la même date, les 42 stagiaires recevront des mots de passe pour accéder à des vidéos sur le site de l'IAA : <http://internationaladvocacy.org/videos/>

En entrant ces mots de passe les stagiaires auront accès à des conseils sur comment se préparer à des contre interrogatoires et des interrogatoires directs. Les vidéos permettront aux stagiaires de profiter au maximum de cette formation. Visionnez les !!!

Jeudi 16 juin

- 16 h 30 Accueil, café ou boissons
Entrée principale, salle centrale du Middle Temple, Londres EC4Y 9AT
(Prince's Room)
- 17 h 00 **Introduction**
Orsolya Görgényi, Szecskay Attorneys at Law, Budapest, Hongrie, présidente de l'AIJA
Derek Wood, QC, président du conseil consultatif de l'IAA, Falcon Chambers, Londres
(Sherrard Room, Rutledge Suite, en plénière)
- 17 h 30 **La perspective du droit coutumier**
Richard Samuel, directeur de l'IAA, Hare Court, 3 – Londres
(Sherrard Room, Rutledge Suite, en plénière)
- 18 h 30 **Discussion sur la manière d'aborder les témoins et démonstrations**
Paul Stanley, QC, Essex Court Chambers, Londres
Andrew Hochauser, QC, Essex Court Chambers, Londres
(Sherrard Room, Rutledge Suite)
- 20 h 00 Boissons et hors-d'œuvre
(Prince's Room)

Vendredi 17 juin

- 8 h 30 Thé/café
(Rutledge Suite)
- 9 h 00 **Analyse de cas : méthodologie**
Bernard Richmond, QC, Lamb Building, Londres
(Sherrard Room, Rutledge Suite, en plénière)
- 10 h 15 **Analyse de cas : préparation**
(Sherrard et Whitfield Rooms, Rutledge Suite)
- 11 h 45 Pause-café
(Rutledge Suite)
- 12 h 00 **Exercices d'interrogation des témoins**
(Groupes de six participants et deux formateurs dans la Rutledge Suite)

- 13 h 00 Déjeuner
(Participants et formateurs ensemble dans la Middle Temple Hall)
- 14 h 15 **Exercices d'interrogation des témoins**
(Groupes de six participants et deux formateurs dans la Rutledge Suite)
- 16 h 00 Pause-café
(Rutledge Suite)
- 16 h 30 **Exercices d'interrogation des témoins**
(Groupes de six participants et deux formateurs dans la Rutledge Suite)
- 17 h 30 Pause
- 19 h 15 Apéritif avec les membres britanniques de l'AIJA
(Prince's Room)
- 20 h 00 Dîner avec les membres britanniques de l'AIJA
(Queen's room et Parliament Chamber)
- 21 h 30 **Conférencier après-dîner à confirmer**
(Parliament Chamber)

Samedi 18 juin

- 8 h 30 Thé/café
(Rutledge Suite)
- 9 h 00 **Exercices d'interrogatoire principal**
(Sherrard Room et Whitfield Rooms, Rutledge Suite)
- 10 h 15 Thé/café
(Rutledge Suite)
- 10 h 45 **Exercices de contre-interrogatoire**
(Sherrard Room et Whitfield Rooms, Rutledge Suite)
- 12 h 30 **Atelier interculturel**
(Sherrard Room, Rutledge Suite, en plénière)
- 13 h 30 **Fin du programme scientifique**
- 19 h 00 Boissons, 'flying food' et fête dans un endroit teny secrèt



Practical information / Informations pratiques

Seminar Venue

Middle Temple Hall
London, EC4Y 9AT
www.middletemplehall.org.uk/hall.html

Online Registration

To register, please go to www.aija.org

Registration Fees

	≤ 26.05.2016	> 26.05.2016
+ VAT if applicable		
AIJA Member < 28	£ 299	£ 369
AIJA Member 28 < 35	£ 350	£ 420
AIJA Member ≥ 35	£ 390	£ 460
Non AIJA Member < 35	£ 470	£ 540
Non AIJA Member ≥ 35	£ 520	£ 590
Speaker	£ 350	£ 420
In-house Counsel	£ 350	£ 420
Accompanying person	£ 150	£ 150

The registration fee includes attendance at the seminar, documentation, coffee breaks, lunches on Friday and Saturday, and the Friday dinner (+ 20 % VAT if applicable).

The accompanying persons' fees include the Friday dinner (+ 20% VAT if applicable)

Registration is considered binding immediately, but participation to the event is possible only after full payment of the registration fee.

AIJA will be pleased to provide a certificate of attendance which, subject to the exact CLE/CPD requirements, may be used to obtain the continuing legal education credits in various jurisdictions.

Accommodation

Accommodation is not included in the registration fee and is at the participant's expense. We recommend the following hotel:

Grange St. Paul's Hotel
10 Godliman Street
London EC4V 5AJ
United Kingdom

To book a room, please use the code **160616AA - AIJA ALLOCATION**.

Reservations can be made by:

Telephone: 0044 - 207 074 1000 or 0044 - 207 233 7888

Fax: 0044 - 207 074 1110 or 0044 - 207 630 9897

Email: stpauls.reservations@grangehotels.com or reservations@grangehotels.com

On June 16th, superior room: £180.00 Excl. VAT and on June, 17th: £125.00 Excl. VAT (with breakfast and WIFI). A valid credit card in writing will be required as guarantee only. Payment will be collected on check-in. All room reservation must be made before **16th May 2016**.

Language

The seminar will be held in English.

Dress code

Business (working sessions) and smart casual (evening program).

AIJA offers scholarships to lawyers with limited financial possibilities. Please visit **www.aija.org** to find out more. Apply online and join this event!



www.aija.org

Emplacement du séminaire

Middle Temple Hall

London, EC4Y 9AT

www.middletemplehall.org.uk/hall.html

Enregistrement en ligne

Pour vous enregistrer, merci de visiter le site AIJA du séminaire:

www.aija.org

Frais d'enregistrement

+ TVA si applicable	≤ 26.05.2016	> 26.05.2016
Membre AIJA < 28	299 £	369 £
Membre AIJA 28 < 35	350 £	420 £
Membre AIJA ≥ 35	390 £	460 £
Non-membre AIJA < 35	470 £	540 £
Non-membre AIJA ≥ 35	520 £	590 £
Intervenant	350 £	420 £
Juriste d'entreprise	350 £	420 £
Accompagnant	150 £	150 £

Les frais d'inscription comprennent la participation au séminaire, la documentation, les pauses-café, le déjeuner et le dîner du vendredi, et le déjeuner du samedi (+ 20 % de TVA, le cas échéant).

Les frais d'inscription de l'accompagnant comprennent le dîner du vendredi soir (+ 20 % de TVA, le cas échéant).

L'inscription vous engage immédiatement, mais la participation à l'événement n'est possible qu'après le règlement complet des frais d'inscription.

L'AIJA se fera un plaisir de vous fournir un certificat de participation, qui, en fonction des conditions exactes des CLE/CPD, pourra être utilisé comme document officiel pour obtenir des crédits de formation continue dans diverses juridictions.



Hébergement

L'hébergement n'est pas inclus dans les frais d'inscription et sont à la charge du participant. Nous vous recommandons les hôtels suivants :

Grange St. Paul's Hotel

10 Godliman Street

London EC4V 5AJ

United Kingdom

Pour réserver une chambre, merci d'utiliser le code **160616AA - AIJA ALLOCATION**

Réservations peuvent être faites par

Téléphone 0044 - 207 074 1000 ou 0044 - 207 233 7888

Fax: 0044 - 207 074 1110 or 0044 - 207 630 9897

Email: stpauls.reservations@grangehotels.com or reservations@grangehotels.com

Le 16 Juin, supérieur room à £180.00 Excl. TVA et le 17 Juin, £125.00 Excl. TVA (avec petit-déjeuner et WIFI). Une carte de crédit valide sera exigée à titre de garantie seulement. Le paiement sera fait lors de l'enregistrement. Toute réservation de chambre doit être faite avant le **16 mai 2016**.

Langue

Le séminaire se déroulera en anglais.

Tenue vestimentaire

Tenue formelle (sessions de travail) et tenue élégante décontractée (soirée).

L'AIJA offre des bourses d'études pour les avocats dont les moyens financiers sont limités. Plus d'informations disponibles sur www.aija.org. Inscrivez-vous et rejoignez-nous !

AIJA Organising Committee

Richard Samuel
3 Hare Court, London

Raphaëlle Favre Schnyder
Barandun von Graffenried, Zurich

Michael Cartier
Walder Wyss, Zurich

Maria Gritsenko
Bryan Cave, London

Caroline Bühler
Benn-Ibler, Vienna

Ania Farren
K&L Gates, London

Jennifer Hartzler
Herbert Smith Freehills, London

Chiara Caliendo
De Berti Jacchia Franchini Forlani, Milan

Jarkko Männistö
Jarkko Männistö Asianajotoimisto Oy,
Helsinki

Hagit M. Elul
Hughes Hubbard & Reed LLP, New York City

Marcin Ciemiński
Clifford Chance, Warsaw

Pascale Gola
Ruoss Voegelé, Zurich

Tero Kovanen
Borenus Attorneys Ltd, Helsinki

Ned Beale
Trowers & Hamlin, London

Anders Amstrup Fournais
Hafnia Law Firm, Denmark

IAA training panel includes

Derek Wood CBE QC
Falcon Chambers, London

Paul Stanley QC
Essex Court Chambers, London

Andrew Hochhauser QC
Essex Court Chambers, London

Colin Edelman QC
Devereux Chambers, London

Paul Darling QC
Keating Chambers, London

David Blunt QC
4 Pump Court, London

Richard Wilmot-Smith QC
39 Essex Street, London

Adrian Whitfield QC
3 Serjeants' Inn, London

Simon Browne QC
Temple Garden Chambers, London

Bernard Richmond QC
Lamb Building, London

Stephen Killalea QC
Devereux Chambers, London

**The Right Honourable Sir Stanley
Burnton**
One Essex Court, London

Richard Samuel
3 Hare Court, London

Robert-Jan Temmink
Quadrant Chambers, London

Stephen Lloyd
13 Old Square, London

Stephanie Farrimond
previously of 13 Red Lion Court, London

AIJA Commissions responsible for the scientific program / Commissions de l'AIJA en charge du programme scientifique :

- International Arbitration / Arbitrage international



“Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law.”

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.



i am **aija**

INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS
ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS



INTERNATIONAL
ADVOCACY
ACADEMY

Non-Profit Association / Association sans but lucratif
Rue de l'Hôtel des Monnaies 133 – BE-1060 BRUSSELS/BRUXELLES
T. +32 2 347 33 34 – e-mail: office@aija.org – www.aija.org

1 Middle Temple Lane – Second Floor – Temple
LONDON – EC4Y 9AA – United Kingdom
T. +44 20 7415 7903 – F +44 207 415 7811 – www.internationaladvocacy.org